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Dragă Șovăitorule,
Toată lumea trebuie să se pocăiască, nimeni nu este perfect! Pocăința poate fi la fel de simplă ca a te ruga Tatălui Ceresc 
spunându- I cum a fost ziua ta și cum vrei să faci mai bine mâine. Îi cerem iertare atunci când am făcut ceva greșit iar El 
ne iartă. Unii oameni cred că pocăința este un lucru înfricoșător. Dar este un lucru plin de bucurie! Pocăința este un dar 
de la Isus Hristos, pe care ni l- a dat pentru a putea învăța, a crește, a ne schimba și a deveni mai asemănători Lui. Preșe-
dintele Nelson spune că trebuie să ne pocăim în fiecare zi. Dacă faci acest lucru, vei simți mai multă pace și putere în 
viața ta.

Cu drag,
Prietenul.
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Niciodată nu am făcut nimic cu 

adevărat rău. Trebuie, totuși, să mă 

pocăiesc? – Șovăitorul din Udine.

2. Pune puțin piper deasupra 
sării. Acesta reprezintă alegeri-
le greșite pe care le facem.

3. Acum ia lingura de plastic și 
freac- o de un prosop.

1. Pune puțină sare pe o farfurie. 
Aceasta reprezintă faptul că 
noi suntem puri și curați înain-
te de a păcătui.

Ai nevoie de:
sare de masă
piper negru
lingură de plastic
prosop

Încearcă aceasta!
La fel ca lingura care ia piperul de pe sare în această activitate, pocăința ne poate curăța de alegerile greșite pe 
care le facem în fiecare zi – mari sau mici. Datorită lui Isus Hristos și a ispășirii Sale, toți avem ocazia de a ne pocăi.

4. Mișcă încet lingura deasupra sării și piperu-
lui. Piperul se va lipi de lingură! Aceasta se 
aseamănă cu faptul de a fi iertați 
când ne pocăim.


